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• ဘယ္လုိလဲ? 
• How are you?   

 
• အလုပ္ ဘယ္လုိလဲ? 
• How's work going?   

 
• ျမန္ျမန္! 
• Hurry!   

 
• စားျပီးျပီ။ 
• I ate already.   

 
• ဆာသလား? 
• Are you hungry?   

 
• အိမ္ေထာင္ရိွသလား? 
• Are you married?   

 
• အဆင္ေျပသလား? 
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• Are you okay?   
 

• အဆင္သင့္ျဖစ္ျပီလား? 
• Are you ready?   

 
• ေနမေကာင္းဘူးလား? 
• Are you sick?   

 
• ေသခ်ာသလား? 
• Are you sure?   

 
• တစ္ေယာက္ေယာက္ကုိ ေစာင့္ေနတာလား? 
• Are you waiting for someone?  

 
 
 

• အသံထြက္္မွန္သလား? 
• Am I pronouncing it correctly?   

 
• ေအမီက ဂြ်န္္ရ့ဲ မိန္းကေလးသူငယ္ခ်င္း။ 
• Amy is John's girlfriend.   

 
• မင္းေရာ? 
• And you?   

 
• တျခားရွိေသးလား? 
• Anything else?   

 
• ကပြဲရွိသလား? 
• Are there any concerts?   

 
• အတူတူပလဲား? 
• Are they the same?   

 
• ေၾကာက္သလား? 
• Are you afraid?   
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• တခုခုဆုိယားတတ္သလား? 
• Are you allergic to anything?   

 
• အေမရိကန္လား? 
• Are you American?   

 
• အလုပ္ရွုပ္သလား? 
• Are you busy?   

 
• အဆင္ေျပသလား? 
• Are you comfortable?  

 
• သူတုိ့ မဂၤလာေဆာင္သြားမွာလား? 
• Are you going to attend their wedding?   

 
• သ့ူကုိ ကူညီမွာလား? 
• Are you going to help her?   

 
• ေလယာဉ္န့ဲလား၊ ရထားနဲ့လား? 
• Are you going to take a plane or train?   

 
• ဒီမွာ တစ္ေယာက္ထလဲား? 
• Are you here alone?   

 
• ကားကို ဂရုစုိက္ေမာင္းပါ။ 
• Be careful driving.   

 
• ဂရုစိုက္ပါ။ 
• Be careful.   

 
• က်န္ေတာ့့္ အတြက္ ဘာသာျပန္ေပးနုိင္မလား? 
• Can you translate this for me?   

 
• ခ်ီကာဂုိ နဲ့ ေဘာ့စ္တြန္ က ေတာ့္ေတာ့္ကြာျခားတယ္။ 
• Chicago is very different from Boston.   
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• မပူပါနဲ့။ 
• Don't worry.   

 
• လူတုိင္း သိတယ္။ 
• Everyone knows it.   

 
• အကုန္လံုး အဆင္သင့္ျဖစ္ေနျပီ။ 
• Everything is ready.   

 
• အေကာင္းဆုံးပဲ။ 
• Excellent.   

 
• တခ်ိန္က တခ်ိန္။ 
• From time to time.   

 
• ေကာင္းေသာ အၾကံဉာဏ္ 
• Good idea.   

 
• သူ ဒါ ကို အရမ္းၾကိဳက္္တယ္။ 
• He likes it very much.   

 
• ကူညီပါ! 
• Help!   

 
• သူ လာေတာ့့မယ္။ 
• He's coming soon.   

 
• သူ မွန္တယ္။ 
• He's right.   

 
• သူ က အရမ္းဒုကၡေပးတယ္။ 
• He's very annoying.   

 
• သူ အရမ္း နာမည္ၾကီးတယ္။ 
• He's very famous.   



h t t p : / / w w w . k h t n e t p c . w e b s . c o m    P a g e  | 7 

 

 

 
• မၾကားရဘူး။ 
• I can't hear you.   

 
• ဘယ္လုိ အသုံးျပဳရမလဲ မသိဘူး။ 
• I don't know how to use it.   

 
• သ့ူ ကို မၾကိဳက္္ဘူး။ 
• I don't like him.   

 
• မၾကိဳက္္ဘူး။ 
• I don't like it.   

 
• ေကာင္းေကာင္း မေျပာတတ္ဘူး။ 
• I don't speak very well.   

 
• နားမလည္ဘူး။ 
• I don't understand.   

 
• မလိုခ်င္ဘူး။ 
• I don't want it.   

 
• အဲဒါ မလုိခ်င္ဘူး။ 
• I don't want that.   

 
• မင္းကုိ ဒုကၡမေပးခ်င္ဘူး။ 
• I don't want to bother you.   

 
• ေကာင္းတယ္ လ့ို ခံစားရတယ္။ 
• I feel good.   

 
• ေခါင္းကိုက္တယ္။ 
• I have a headache.   

 
• မင္းနဲ့ မင္းမိန္းမ ခရီးမွာေပ်ာ္္ရႊင္ပါေစ လုိ့ ေမွ်ာ္လင့္ပါတယ္။ 
• I hope you and your wife have a nice trip.   
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• သိတယ္။ 
• I know.   

 
• သူမ ကို ၾကိဳက္္တယ္။ 
• I like her.   

 
• နာရီေပ်ာက္သြားတယ္။ 
• I lost my watch.   

 
• မင္းကုိ ခ်စ္တယ္။ 
• I love you.   

 
• အ၀တ္လဲခ်င္တယ္။ 
• I need to change clothes.   

 
• အိမ္သြားလိုတယ္။ 
• I need to go home.   

 
• သြားရည္စာ ပဲအလိုရိွတယ္။ 
• I only want a snack.   

 
• အရသာရိွမယ္လ့ို ထင္တယ္။ 
• I think it tastes good.   

 
• အရမ္းေကာင္းတယ္ လုိ့ ထင္တယ္။ 
• I think it's very good.   

 
• အ၀တ္ေတြ က ေစ်းေပါတယ္ လ့ို ထင္တယ္။ 
• I thought the clothes were cheaper.   

 
• သူငယ္ခ်င္းေတြရာက္လာေတာ့့ စားေသာက္ဆုိင္ က ထြက္္ေတာ့့မယ္။ 
• I was about to leave the restaurant when my friends arrived.   

 
• လမ္းေလွ်ာက္္သြားခ်င္တယ္။ 
• I'd like to go for a walk.   
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• ငါ့အကူအညီလိုရင္ ေျပာပါ။ 
• If you need my help, please let me know.   

 
• ထြက္္ခါနီးရင္ေခၚလိုက္မယ္။ 
• I'll call you when I leave.   

 
• ေနာက္မွ ျပန္လာခ့ဲမယ္။ 
• I'll come back later.   

 
• ေပးလုိက္မယ္။ 
• I'll pay.   

 
• ယူမယ္။ 
• I'll take it.  

 
• ငါက အေမရိကန္တစ္ေယာက္ပါ။ 
• I'm an American.   

 
• အခန္းသန့္ရွင္းေနတယ္။ 
• I'm cleaning my room.   

 
• ခ်မ္းတယ္။ 
• I'm cold.   

 
• မင္းကုိ လာၾကိဳ မယ္။ 
• I'm coming to pick you up.   

 
• ခြင့္သြားမယ္။ 
• I'm going to leave.   

 
• ေကာင္းပါတယ္၊ မင္းေကာ? 
• I'm good, and you?   

 
• ေပ်ာ္္တယ္။ 
• I'm happy.   
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• ဆာတယ္။ 
• I'm hungry.   

 
• အိမ္ေထာင္ရိွတယ္။ 
• I'm married.   

 
• အလုပ္မရုွပ္ဘူး။ 
• I'm not busy.   

 
• အိမ္ေထာင္မရွိဘူး။ 
• I'm not married.   

 
• အဆင္သင့္ မျဖစ္ေသးဘူး။ 
• I'm not ready yet.   

 
• မေသခ်ာဘူး။ 
• I'm not sure.   

 
• ေတာင္းပန္ပါတယ္။ ေရာင္းကုန္သြားပါျပီ။ 
• I'm sorry, we're sold out.  

 
• ေရဆာတယ္။ 
• I'm thirsty.   

 
• အရမ္း အလုပ္ မ်ားတယ္။ အခု အခ်ိန္မရွိဘူး။ 
• I'm very busy. I don't have time now.   

 
• မစ္စတာ စမစ္ က အေမရိကန္လား? 
• Is Mr. Smith an American?   

 
• တက္ဆက္ က လွပတ့ဲ ေနရာလ့ို ၾကားဖူးတယ္။ 
• I've heard Texas is a beautiful place.   

 
• အရင္က တခါမွ မျမင္ဖူးဘူး။ 
• I've never seen that before.   
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• စစ္ၾကည့္ပါရေစ။ 
• Let me check.   

 
• စဉ္းစားၾကည့္ပါရေစ။ 
• Let me think about it.   

 
• သြားၾကည့္ရေအာင္။ 
• Let's go have a look.  

 
• အဂၤလိပ္စာ ေလ့လာရေအာင္။ 
• Let's practice English.   

 
• မစ္စ စမစ္နဲ့ ကေက်းဇူးျပဳဳ၍ စကားေျပာနိုင္မလား? 
• May I speak to Mrs. Smith please? 
• သူမ က ယဉ္တယ္။ 
• She's pretty.   

 
• ေတာင္းပန္ပါတယ္၊ မင္း ကုိ အနေွာင့္အယွက္ျဖစ္ေစတယ္။ 
• Sorry to bother you.   

 
• ရပ္လိုက္! 
• Stop!   

 
• အခြင့္အေရးကုိ ရယူပါ။ 
• Take a chance.   

 
• အျပင္ဘက္ကုိ ယူသြားပါ။ 
• Take it outside.   

 
• ငါ့ကုိ ေျပာပါ။ 
• Tell me.   

 
• မစ္စ ကေက်းဇူးတင္ပါတယ္။ 
• Thank you miss.   
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• ဆာ ကေက်းဇူးတင္ပါတယ္။ 
• Thank you sir.   

 
• အရမ္းကေက်းဇူးတင္ပါတယ္။ 
• Thank you very much.   

 
• ကေက်းဇူးတင္ပါတယ္။ 
• Thank you.   

 
• အာလံုး အတြက္ ကေက်းဇူးတင္ပါတယ္။ 
• Thanks for everything.   

 
• မင္းရဲ့ အကူအညီ အတြက္ ကေက်းဇူးတင္ပါတယ္။ 
• Thanks for your help.   

 
• အဲဒါၾကည့္ရတာ အရမ္းေကာင္းတယ္။ 
• That looks great.   

 
• အဲဒါ အန့ံဆိုးတယ္။ 
• That smells bad.   

 
• အဲဒါ အဆင္ေျပပါတယ္။ 
• That's alright. 

 
• အဲဒါ အဆင္ေျပပါတယ္။ 
• That's fine.   

 
• အဲဒါ ပဲ။ 
• That's it.   

 
• အဲဒါ မမ်ွတဘူး။ 
• That's not fair.   

 
• အဲဒါ မမွန္ဘူး။ 
• That's not right.   
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• အဲဒါ မွန္တယ္။ 
• That's right.   

 
• အဲဒါ အရမ္းဆိုးတယ္။ 
• That's too bad.   

 
• တက္ဆက္ က လွပတ့ဲ ေနရာလ့ို ၾကားဖူးတယ္။ 
• I've heard Texas is a beautiful place.   

 
• အရင္က တခါမွ မျမင္ဖူးဘူး။ 
• I've never seen that before.   

 
• ခဏပါ။ 
• Just a moment.   

 
• သူတုိ့အခုပဲ ျပန္လာမယ္။ 
• They'll be right back.   

 
• သူတုိ့ အတူတူပဲ။ 
• They're the same.   

 
• သူတုိ့ အရမ္း အလုပ္ရွုပ္ေနတယ္။ 
• They're very busy.   

 
• ဒါ အလုပ္မလုပ္ဘူး။ 
• This doesn't work.   

 
• ဒါ အရမ္းခက္တယ္။ 
• This is very difficult.   

 
• ဒါ အရမ္း အေရးၾကီးတယ္။ 
• This is very important.   

 
• ၾကိဳးစားၾကည့္။ 
• Try it.   
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• အရမ္းေကာင္းတယ္၊ ကေက်းဇူးပဲ။ 
• Very good, thanks.   

 
• ငါတုိ့ အရမ္းၾကိဳက္္တယ္။ 
• We like it very much.   

 
• မင္း ကေက်းဇူးျပဳုျပီး သတင္းယူထားေပးမလား? 
• Would you take a message please?   

 
• ဟုတ္ကဲ့၊ တကယ္။ 
• Yes, really.     

 
• မင္း က ေခ်ာတယ္။ 
• You're beautiful.   

 
• မင္း က အရမ္း ေကာင္းတယ္။ 
• You're very nice.   

 
• မင္း က အရမ္း ထက္ျမက္တယ္။ 
• You're very smart. 
• =================================== 
• ေသခ်ာတယ္! 
• Certainly!   

 
• ေကာင္းေသာ ခရီးစဉ္ျဖစ္ပါေစ။ 
• Have a good trip.   

 
• ဟလဲုိ။ 
• Hello.   

 
• ေတြ႕ရတာ၀မ္းသာပါတယ္။ 
• Nice to meet you   

 
• ငါ့ ကုိ ေခၚလုိက္ပါ။ 
• Please call me. 
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• သ့ူကုိ ကူညီမွာလား? 
• Are you going to help her?    

 
• ေနာက္တေၾကာ့ ျပန္ေပးနုိင္မလား? 
• Can you repeat that please?     

 
• ဘယ္လုိခ်က္ရသလဲသိသလား? 
• Do you know how to cook?   

 
• ဘာကုိေျပာတာလဲ သိသလား? 
• Do you know what this says?   

 
• လာၾကိဳေစခ်င္သလား? 
• Do you want me to come and pick you up?   

 
 

• လိုက္ခဲ့ပါ။ 
• Follow me.    

 
• ရုပ္ရွင္ ဘယ္လုိလဲ? 
• How was the movie?   

 
• ေမးခြန္းတစ္ခုရိွတယ္။ မင္းကုိေမးခ်င္တယ္။/မင္းကိုေမးခြန္းတစ္ခုေမးခ်င္တယ္။ 
• I have a question I want to ask you./ I want to ask you a question.   

 
• တစ္ခုရိွရင္ေကာင္းမယ္။ 
• I wish I had one.   

 
• ဖုန္းဆက္ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to make a phone call.   

 
• ၾကိဳတင္မွာ ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to make a reservation.   

 
• အဲဒီဟာပဲ ယူမယ္။ 
• I'll take that one also.    



h t t p : / / w w w . k h t n e t p c . w e b s . c o m    P a g e  | 16 

 

 

 
• ဒီေဖာင္တိန္က မင္းဟာလား? 
• Is this pen yours?   

 
• နယူးေရာက္ ကို လက္မွတ္ တစ္ေစာင္ ေက်းဇူးျပဳုေပးပါ။ 
• One ticket to New York please.    

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပဳီး ျဖည္းျဖည္းေျပာပါ။ 
• Please speak slower.       

 
• ဘာျဖစ္လ့ို မလုပ္ရမွာလဲ? 
• Why not?   

 
• ငါ့ ကုိ သတိေပးမလား? 
• Will you remind me?   

 
• ရကိုဲ ေခၚပါ။ 
• Call the police.   

 
• မင္းမိန္းမ က ကယ္လီဖုိးနီးယားကုိ ၾကိဳက္္သလား? 
• Did your wife like California?   

 
• ေကာ္ဖီရိွေသးလား? 
• Do you have any coffee?      

 
• ဘယ္လုိရေနသလဲ? 
• How are you paying?   

 
• နယူးေယာက္ မွာ လူဘယ္ႏွစ္ယာက္ရွိလဲ? 
• How many people are there in New York?     

 
• မိန္းကေလး သူငယ္ခ်င္း မရိွဘူး။ 
• I don't have a girlfriend.   

 
• ပုိက္ဆံ လံုး၀ မရိွဘူး။ 
• I don't have any money.   
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• ၾကိဳတင္မွာထား တာရွိတယ္။ 
• I have a reservation.   

 
• အဂၤလိပ္စာ ေလ့က်င္လိုတယ္။ 
• I need to practice my English.     

 
• အတူတူ ယူမယ္။ 
• I'll have the same thing.   

 
• ညစာအတြက္ေပးမယ္။ 
• I'll pay for dinner.   

 
• လက္မွတ္ဖိုးေပးလိုက္မယ္။ 
• I'll pay for the tickets.   

 
• အသက္ ၂၆ နွစ္ရွိျပဳီ။ 
• I'm 26 years old.   

 
• အိုေကလား? 
• Is that ok?   

 
• ငါ့ အတြက္ စာပါလား? 
• Is there any mail for me?   

 
• မဟုတ္ဘူးလား? 
• Isn't it?     

 
• ကေက်းဇူးျပဳုျပဳီး ၀င္လာပါ။ 
• Please come in.     

 
• ဖုန္းနံပါတ္ ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• What's the phone number?    

 
• ဘယ္တစ္ခု က ပိုေကာင္းလဲ? 
• Which one is better? 
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• ျငိမ္ျငိမ္ေနပါ။ 
• Be quiet.    

 
• တီဗီၾကည့္ရတာ ၾကိဳက္္တယ္။ 
• I like to watch TV.   

 
• စာၾကည့္တိုက္ကုိ သြားခ့ဲတယ္။ 
• I was going to the library.   

 
• စာၾကည့္တိုက္မွာရွိေနခ့ဲတယ္။ 
• I was in the library.   

 
• တစ္ေယာက္ခန္း လိုခ်င္တယ္။ 
• I'd like a single room.   

 
• အရသာရိွတယ္။ 
• It's delicious!        

 
• ဒီေန့ မိုးရြာဖုိ့ မရွိဘူး။ 
• it's not suppose to rain today.   

 
• အိုေကပါတယ္။ 
• It's ok.    

 
• အရမ္း ပူတယ္။ 
• It's really hot.   

 
• မနက္ျဖန္ မုိးရြာဖ့ို ရိွတယ္။ 
• It's suppose to rain tomorrow.   

 
• သြားၾကိဳရေအာင္။ 
• Let's go.   

 
• ျဖစ္နိုင္ပါတယ္။ 
• Maybe.     
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• ငါတုိ့ ကယ္လီဖိုးနီးယားကပါ။ 
• We're from California.   

 
 
 

• ဘယ္သူနုိင္သလဲ? 
• Who won? 

 
• ေက်းဇူးျပဳု၍ နိုင္ငံကူးလက္မွတ္ ၾကည့္လုိ့ရမလား? 
• Can I see your passport please?   

 
• အမွာစကား ယူလုိ့ရမလား? 
• Can I take a message?   

 
• ၾကိဳးစားၾကည့္လ့ို ရမလား? 
• Can I try it on?   

 
• ဟိုမွာထိုင္လ့ို ရမလား? 
• Can we sit over there?   

 
• မိသားစုနဲ့ လာတာလား? 
• Did you come with your family?   

 
• ျဖစ္နိုင္မယ္လ့ို ထင္လား? 
• Do you think it's possible?   

 
• ဒီမွာ ငါ့နံပါတ္။ 
• Here's my number.   

 
• သူ အခု မရွိဘူး။ 
• He's not in right now.   

 
• ဟိုင္း၊ မစ္(စ္) စမစ္ ရွိပါသလား၊ ေက်းဇူးျပဳုေပးပါ? 
• Hi, is Mrs. Smith there, please?    

 



h t t p : / / w w w . k h t n e t p c . w e b s . c o m    P a g e  | 20 

 

 

• တစ္ရုွး အလုိရွိတယ္။ 
• I need some tissues.   

 
• လက္ေဆာင္ေပးခ်င္တယ္။ 
• I want to give you a gift.      

 
• ကားငွား ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to rent a car.   

 
• ဖက္စ္ပုိ့ ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to send a fax.    

 
• မစ္စတာ စမစ္ န့ဲ ကေက်းဇူးျပဳုျပီး ေျပာခ်င္တယ္။ 
• I'd like to speak to Mr. Smith please.    

 
• သင္ေပးမယ္။ 
• I'll teach you.   

 
• အိုေကပါတယ္။ 
• I'm ok.   

 
• အဂၤလိပ္စကားေျပာ ဂိုက္ ရွိလား? 
• Is there an English speaking guide?   

 
• ေယာက္်ား လား? မိန္းမ လား? 
• Male or female?   

 
• ငါ့ ဆလ္ဲဖုန္း က ေကာင္းေကာင္း မမိဘူး။ 
• My cell phone doesn't have good reception.   

 
• ငါ့ ဆလ္ဲဖုန္း က အလုပ္မလုပ္ဘူး။ 
• My cell phone doesn't work.   

 
• ကေက်းဇူးျပဳုျပဳီး မင္းရ့ဲ ဖိနပ္ေတြကုိ ခြ် တ္လုိက္ပါ။ 
• Please take off your shoes.   
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• ေတာ့င္းပန္ပါတယ္၊ ငါ နံပါတ္မွားသြားတယ္ လ့ို ထင္တယ္။ 
• Sorry, I think I have the wrong number.   

 
• နယ္ေျမသေကၤတ ကဘာလဲ? 
• What is the area code?   

 
• မင္း အလုပ္လုပ္ တဲ့ ကုမၸဏီနာမည္ က ဘာလဲ? 
• What's the name of the company you work for?   

 
• ဘာမွားလဲ? 
• What's wrong?       

 
• မင္း ဘယ္သူလဲ? 
• Who are you?   

 
• အဲဒါ ဘယ္သူလဲ? 
• Who is that?   

 
• မင္း ဘယ္သူန့ဲ စကားေျပာခ်င္တာလဲ? 
• Who would you like to speak to?    

 
• မင္း ေရ (သုိ့) ႏြားနုိ့ ေသာက္မလား? 
• Would you like water or milk? 

 
• အဆင္ေျပသလား? 
• Are you comfortable?   

 
• ကေလးေတြ မင္းနဲ့ အတူတူလား? 
• Are your children with you?         

 
• ကူညီရမလား? 
• Can I help you?   

 
• ေရကူးကန္ ရွိသလား? 
• Do you have a swimming pool?   
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• ဒီဟာမ်ိုး နံပါတ္ ၁၁ ရိွသလား? 
• Do you have this in size 11?        

 
• ေလွ်ာက္္ၾကည့္တာပါ။ (ေစ်း၀ယ္ထြက္္ျခင္း) 
• I'm just looking.   

 
• စိတ္ပူတယ္။ 
• I'm worried too.      

 
• ေတြ႕ျပီးျပီ။ 
• I've already seen it.   

 
• အလုပ္ရွုပ္သလား? 
• Are you busy?      

 
• ဆရာ၀န္ အလုိရွိတယ္။ 
• I need a doctor.   

 
• ျမိဳ႕ေျမပုံတစ္ခုရွိခ်င္တယ္။ 
• I'd like a map of the city.       

 
• သူငယ္ခ်င္း ေခၚလာလ့ို ရမလား? 
• Can I bring my friend?   

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီး ေငြလက္ခံရမလား? 
• Can I have a receipt please?     

 
• ကေက်းဇူးျပဳုျပီး မီနူးရနိုင္မလား? 
• Can we have a menu please.   

 
• ကိုင္ထားေပးလ့ို ရမလား? 
• Can you hold this for me?     

 
• စားေသာက္ဆိုင္မွာ စားဖူးလား? 
• Have you eaten at that restaurant?   
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• စားဖူးလား? 
• Have you eaten yet?   

 
• အာလူးစြတ္ျပဳတ္ေသာက္ဖူးလား? 
• Have you ever had Potato soup?   

 
• သူ ေဖ်ာ္ရည္ ကုိ ၾကိဳက္္တယ္ ဒါေပမယ့္ ႏြားနို႕မၾကိဳက္္ဘူး။ 
• He likes juice but he doesn't like milk   

 
• ဒီမွာ မင္း အတြက္ အသီးအရြက္။ 
• Here is your salad.   

 
• ဒီမွာ သင့္ အမွာ။ 
• Here's your order.   

 
• ဘယ္လုိ အရသာရွိသလဲ? 
• How does it taste?    

 
• သေဘာတူတယ္။ 
• I agree.     

 
• စားလ့ို မျပီးေသးဘူး။ 
• I haven't finished eating.   

 
• ၾကိဳက္္တယ္။ 
• I like it.    

 
• ဆရာ၀န္ ကို ေတြ႕ဖို႕ လိုမယ္ လုိ့ ထင္တယ္။ 
• I think I need to see a doctor.   

 
• နားလည္ျပီ။ 
• I understand.    

 
• ေခၚလုိက္မယ္။ 
• I'll give you a call.   
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• လက္ဖက္ရည္တစ္ခြက္ ကေက်းဇူးျပဳုျပီးေပးပါ။ 
• I'll have a cup of tea please.   

 
• ေရတစ္ခြက္ ေက်းဇူးျပဳုျပီးေပးပါ။ 
• I'll have a glass of water please.   

 
• အေမရိကားကပါ။ 
• I'm from America.   

 
• အိပ္ေတာ့့မယ္။ 
• I'm going to bed.   

 
• စီးပြားေရး ကိစၥနဲ့ ဒီကုိေရာက္ေနတယ္။ 
• I'm here on business.   

 
• ေတာင္းပန္ပါတယ္။ 
• I'm sorry.    

 
• အစားအစာက အရသာရွိတယ္။ 
• The food was delicious.    

 
• စားပဲြထုိး! 
• Waiter!   

 
• စားပဲြထုိးမ! 
• Waitress!   

 
• ငါတုိ့ အီတလီ၊ (သ့ို) တရုတ္စာ စားနိုင္တယ္။ 
• We can eat Italian or Chinese food.   

 
• ငါတုိ့ ေသာက္ေရ ၂ ခြက္ယူမယ္၊ ေက်းဇူးျပဳုျပီးေပးပါ။ 
• We'll have two glasses of water please.   

 
• မင္းဘာစားမွာလဲ? 
• What are you going to have?   
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• ဘာကုိ ညႊွန္းခ်င္လဲ? 
• What do you recommend?   

 
• မင္း ဘာ ေသာက္ခ်င္လဲ? 
• What would you like to drink?   

 
• မင္း ဘာ စားခ်င္လဲ? 
• What would you like to eat?   

 
• မင္းအီးေမးလ္ ဘာလဲ? 
• What's your email address?   

 
• ေအတီအမ္ ဘယ္မွာလဲ? 
• Where is an ATM?   

 
• အဂၤလိပ္စကားေျပာတဲ့ ဆရာ၀န္ ဘယ္မွာလဲ? 
• Where is there a doctor who speaks English?   

 
• ဘယ္တစ္ခုလဲ? 
• Which one?   

 
• သ့ူကုိ ဒီကို လာပါ လ့ို ေျပာေပးလုိ့ ရမလား? 
• Would you ask him to come here?   

 
• မင္း ေရတစ္ခြက္ယူမလား? 
• Would you like a glass of water?   

 
• မင္း ေကာ္ဖီ လား? လက္ဖက္ရည္လား? 
• Would you like coffee or tea?   

 
• မင္း ေရယူမလား? 
• Would you like some water?   

 
• မင္း ၀ိုင္ယူမလား? 
• Would you like some wine?   
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• မင္း ေသာက္စရာတခုခုယူမလား? 
• Would you like something to drink?   

 
• မင္း လမ္းေလွ်ာက္္ထြက္္ခ်င္လား? 
• Would you like to go for a walk?   

 
• မင္း တီဗီၾကည့္ခ်င္သလား? 
• Would you like to watch TV? 

 
 

• အေမရိကန္လား? 
• Are you American?    

 
• ေလယာဉ္န့ဲလား၊ ရထားနဲ့လား? 
• Are you going to take a plane or train?   

 
• ဆာသလား? 
• Are you hungry?   

 
• ေသခ်ာသလား? 
• Are you sure?   

 
• မနက္ျဖစ္ အလုပ္လုပ္မွာလား? 
• Are you working Tomorrow?   

 
• စီးပႊားေရးေကာင္းတယ္။ 
• Business is good.   

 
• ဂုဏ္ယူပါတယ္! 
• Cheers!     

 
• ငါရဲ့ အီးေမးလ္ ရသလား? 
• Did you get my email?   

 
• ေဆးေသာက္ရဲ့လား? 
• Did you take your medicine?   
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• သက္သာသလား? 
• Do you feel better?     

 
• ေနာက္တစ္ခုရွိသလား? 
• Do you have another one?   

 
• မ်က္နွာသုတ္ပ၀ါေရာင္းတ့ဲ စတိုးဆိုင္ ဘယ္မွာ လဲ သိသလား? 
• Do you know where there's a store that sells towels?   

 
• ဒီကို ၾကိဳက္္သလား? 
• Do you like it here?   

 
• စာအုပ္ကုိ ၾကိဳက္္သလား? 
• Do you like the book?   

 
• ဘာလုိေသးလဲ? 
• Do you need anything?   

 
• ဘာ ကစား သလဲ? 
• Do you play any sports?   

 
• ေဆးေရာင္းသလား? (စတုိး) 
• Do you sell medicine?   

 
• အဂၤလိပ္စာေလ့လာသလား? 
• Do you study English?   

 
• အတူတူလာ ခ်င္သလား? 
• Do you want to come with me?   

 
• အတူတူ သြားခ်င္သလား? 
• Do you want to go with me?   

 
• ခြင့္ျပဳုပါ။ 
• Excuse me.   
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• ေခၚလုိက္ပါ။ 
• Give me a call.     

 
• သူမ ကို သူတ့ို ေတြ႕ဖူးလား? 
• Have they met her yet?   

 
• အရင္က လုပ္ဖူးလား? 
• Have you done this before?    

 
• မေန့က ရွပ္အင္္က်ီ တစ္ထည္ ၀ယ္တယ္။ 
• I bought a shirt yesterday.   

 
• ေနမေကာင္းဘူး။ 
• I don't feel well.   

 
• လက္ေမာင္းနာေနတယ္။ 
• I have pain in my arm.   

 
• အ၀တ္ေလွ်ာ္ရမယ္။ 
• I have to wash my clothes.    

 
• မွတ္မိတယ္။ 
• I remember.     

 
• မင္းေခၚတယ္လုိ့ သ့ူကုိ ေျပာလုိက္မယ္။ 
• I'll tell him you called.   

 
• ေရသတၱ၀ါ နဲ့ မတည့္ဘူး။ 
• I'm allergic to seafood.   

 
• ငါက အေမရိကန္ပါ။ 
• I'm American.   

 
• အဆင္ေျပပါတယ္၊ မင္းေကာ? 
• I'm fine, and you?   
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• မေၾကာက္ဘူး။ 
• I'm not afraid.   

 
• ေနမေကာင္းဘူး။ 
• I'm sick.   

 
• မင္းအိမ္က ဒီဟာမ်ိုးလား? 
• Is your house like this one?      

 
• အဲဒီကုိ ေရာက္ျပီးျပီ။ 
• I've been there.   

 
• ခြဲေ၀ၾကရေအာင္။ 
• Let's share.    

 
• ငါ့ အေဖကေရွ႕ေန။ 
• My father is a lawyer.   

 
• ငါ့ အဖြား မနွစ္တုန္း က ဆံုးသြားတယ္။ 
• My grandmother passed away last year.   

 
• ငါ့ နာမည္က ဂြ်န္္စမစ္။ 
• My name is John Smith.   

 
• ငါ့ သား က ကြန္ျပဴတာ ေလ့လာေနတယ္။ 
• My son studies computers.   

 
• ငါ့ သား။ 
• My son.   

 
• ဟင့္အင္း၊ ငါ က အေမရိကန္ပါ။ 
• No, I'm American.   

 
• ဟင့္အင္း၊ ဒါပထမဆုံး အၾကိမ္ပါ။ 
• No, this is the first time.     
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• သူမ က ကြ် မ္းက်င္သူပဲ။ 
• She's an expert.   

 
• သူမ က ငါ့ထက္ အသက္ၾကီးတယ္။ 
• She's older than me.   

 
• အဲဒီကား က ငါ့ ကားနဲ့ ဆင္တူတယ္။ 
• That car is similar to my car.   

 
• ဒါ မစ္(စ္) စမစ္သ္။ 
• This is Mrs. Smith.   

 
• ဒါ ငါ့ အေမ။ 
• This is my mother.   

 
• ငါ ဒီကိုေရာက္တာ ပထမဆံုး အၾကိမ္ပဲ။ 
• This is the first time I've been here.     

 
• မင္း ဒီေန့ည ဘာလုပ္မွာလဲ? 
• What are you going to do tonight?   

 
• မင္း ရ့ဲ ၀ါသနာက ဘာလဲ? 
• What are your hobbies?   

 
• ဘာကုိ ေလ့လာေနလဲ? 
• What do you study?   

 
• ဘာလုပ္ခ်င္လဲ? 
• What do you want to do?     

 
• အၾကိဳက္္ဆုံး ရုပ္ရွင္က ဘာလဲ? 
• What's your favorite movie?   

 
• မင္းရဲ့ ေနာက္ဆံုး နာမည္ က ဘာလဲ? 
• What's your last name?   
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• မင္းနာမည္ က ဘာလဲ? 
• What's your name?   

 
• တီရွပ္ေတြ ဘယ္မွာလဲ? 
• Where are the t-shirts?      

 
• ဒီစာ ဘယ္သူပ့ိုလုိက္တာလဲ? 
• Who sent this letter?   

 
• မင္း ဒီဟာ၀ယ္ခ်င္လား? 
• Would you like to buy this?   

 
• မင္း အဂၤလိပ္လို ေကာင္းေကာင္းေျပာတာပဲ။ 
• You speak English very well.   

 
• မင္းကေလးေတြေကာင္းေကာင္း ျပဳုမူတယ္။ 
• Your children are very well behaved.   

 
• မင္းသမီး။ 
• Your daughter.   

 
• မင္း က သူ့ထက္ ထက္ျမက္တယ္။ 
• You're smarter than him. 
• ====================================== 
• ကပြဲရွိသလား? 
• Are there any concerts?    

 
• ဒီရုပ္ရွင္ ၾကည့္ဖူးလား? 
• Have you seen this movie?   

 
• သူ က မင္း ရုပ္ရွင္ ၾကိဳက္္တယ္လ့ိုေျပာတယ္။ 
• He said you like to watch movies.     

 
• ေလာ့စ္အိမ္ဂ်လီးစ္ မွာ ေႏြဆုိရင္ လူေတြဘာလုပ္ၾကလဲ? 
• What do people usually do in the summer in Los Angeles?   
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• ဘာသီခ်င္း ၾကိဳက္္သလဲ? 
• What kind of music do you like?     

 
• အၾကိဳက္္ဆုံး အစားအစာက ဘာလဲ? 
• What's your favorite food?   

 
• ဆရာက ဘယ္သူလဲ? 
• Who was your teacher?   

 
• မင္း ငါန့ဲ အတူ ညစာစားမလား? 
• Would you like to have dinner with me?   

 
• မင္း ရုပ္ရွင္ ငွားခ်င္သလား? 
• Would you like to rent a movie? 
• ===================================== 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီး ေရတခြက္ေလာက္ ရမလား? 
• Can I have a glass of water please?   

 
• ဖုန္းသံုးလ့ိုရမလား? 
• Can I use your phone?   

 
• အားလပ္ရက္ရိွေသးလား? 
• Do you have any vacancies?   

 
• တက္ကၠစီ ေခၚတဲ့ နံပါတ္ရွိသလား? 
• Do you have the number for a taxi?   

 
• သူမ ကို သိသလား? 
• Do you know her?     

 
• ဘတ္စကတ္ေဘာ ကစားသလား? 
• Do you play basketball?      

 
• မင္းကုိ ယုံပါတယ္။ 
• I believe you.   
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• ဘာသာစကား ၂ မ်ိုးေျပာတယ္။ 
• I speak two languages.   

 
• သူ ဒီျပင္တခု ေျပာလုိက္တယ္ လ့ို ထင္တယ္။ 
• I thought he said something else.   

 
• မနက္စာမွာ ေကာ္ဖီေသာက္ေလ့ရိွတယ္။ 
• I usually drink coffee at breakfast.   

 
• ေက်းဇူးျပဳု၍ ဟီလီတန္ ဟိုတယ္ ရဲ့နံပါတ္ လိုခ်င္တယ္။ 
• I'd like the number for the Hilton Hotel please.   

 
• ေက်းဇူးျပဳု၍ ဖုန္းကတ္ ၀ယ္ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to buy a phone card please.    

 
• မင္းၾကိဳက္္ရင္ ပို၀ယ္မယ္။ 
• If you like it I can buy more.   

 
• ငါက အသစ္ပါ။ 
• I'm a beginner.   

 
• ငါျပည့္ေနျပီ။ 
• I'm full.   

 
• ေနာက္တာပါ။ 
• I'm just kidding.   

 
• လူလြတ္ပါ။ 
• I'm single.     

 
• ေတာင္းပန္ပါတယ္၊ ငါတုိ့ မွာ မရွိလုိ့ပါ။ 
• Sorry, we don't have any.     

 
• ဒီဟာကို ၾကိဳးစားၾကည့္။ 
• Try it on.   
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• ဘာ၀ယ္ခ်င္လဲ? 
• What do you want to buy?   

 
• ဘယ္ အရႊယ္လဲ? 
• What size?   

 
• မင္း ဘယ္မွာလဲ? 
• Where are you?   

 
• မင္း စားစရာတခုခုယူမလား? 
• Would you like something to eat? 

 
• အသံထြက္္မွန္သလား? 
• Am I pronouncing it correctly?   

 
• ကူညီေပးလ့ို ရမလား? 
• Can you do me a favor?   

 
• အကူအညီေပးနုိင္မလား? 
• Can you help me?   

 
• ေနာက္တေခါက္ ျပန္ေျပာလ့ို ရမလား? 
• Can you please say that again?   

 
• ျပေပးနိုင္ မလား? 
• Can you show me?   

 
• က်န္ေတာ့့္ အတြက္ လႊင့္ပစ္ေပးနုိင္မလား? 
• Can you throw that away for me?   

 
• ယုံၾကည္သလား? 
• Do you believe that?   

 
• ခတံဲရွိသလား? 
• Do you have a pencil?   
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• ေဆးလိပ္ေသာက္သလား? 
• Do you smoke?   

 
• အဂၤလိပ္လိုေျပာသလား? 
• Do you speak English?   

 
• ဒီမွာ တစ္ေယာက္ေယာက္ အဂၤလိပ္လုိ ေျပာသလား? 
• Does anyone here speak English?   

 
• အဲဒါမလုပ္နဲ့။ 
• Don't do that.   

 
• ခြင့္ျပဳုပါ၊ ဘာေျပာတာလဲ? 
• Excuse me, what did you say?   

 
• ေမ့လိုက္ပါ။ 
• Forget it.   

 
• ဘယ္လုိ အသံထြက္္သလဲ? 
• How do you pronounce that?   

 
• အဂၤလိပ္လို ဘယ္လုိေျပာသလဲ? 
• How do you say it in English?   

 
• ဘယ္လုိ စာလုံးေပါင္းသလဲ? 
• How do you spell it?   

 
• ဆီရက္တလ္ဲ ကုိ ဘယ္လို စာလံုးေပါင္းသလဲ? 
• How do you spell the word Seattle?   

 
• ေရကူးတတ္တယ္။ 
• I can swim.   

 
• ေကာင္းေကာင္း မၾကားရဘူး။ 
• I can't hear you clearly.   
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• ဂရုမစိုက္ဘူး။ 
• I don't mind.   

 
• အဂၤလိပ္လို ေကာင္းေကာင္း မေျပာတတ္ဘူး။ 
• I don't speak English very well.   

 
• မထင္ဘူး။ 
• I don't think so.   

 
• မင္းေျပာတာ နားမလည္ဘူး။ 
• I don't understand what your saying.   

 
• မင္းမွာ အ၀တ္ေတြမ်ားလြန္းတယ္ လ့ိုထင္တယ္။ 
• I think you have too many clothes.   

 
• မင္းကုိ ယုံတယ္။ 
• I trust you.   

 
• အခု နားလညျပီ။ 
• I understand now.   

 
• အခန္းထဲမွာ ေလေအးေပးစက္ ရွိလား? 
• Is there air conditioning in the room?     

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီး ထုိင္ပါ။ 
• Please sit down.   

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီး အဂၤလိပ္လုိေျပာပါ။ 
• Please speak English.   

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီးပုိ၍ ျဖည္းျဖည္းေျပာပါ။ 
• Please speak more slowly.   

 
• ေတာ့င္းပန္ပါတယ္၊ ငါ ေကာင္းေကာင္းမၾကားရဘူး။ 
• Sorry, I didn't hear clearly.   



h t t p : / / w w w . k h t n e t p c . w e b s . c o m    P a g e  | 37 

 

 

 
• အဲဒါ သူငယ္ခ်င္း လုိ့ဆိုလုိတာ။ 
• That means friend.   

 
• အဲဒါ မွားတယ္။ 
• That's wrong.   

 
• ေျပာဖ့ို ၾကိဳးစားၾကည့္။ 
• Try to say it.   

 
• ဒါ ဘာကို ဆုိလုိတာလဲ? 
• What does this mean?   

 
• ဒါ ဘာကို ေျပာတာလဲ? 
• What does this say?   

 
• ဒီစကားလုံးက ဘာကို ဆိုလုိတာလဲ? 
• What does this word mean?     

 
• ဒီဟာ ဘယ္သ့ူစာအုပ္လဲ? 
• Whose book is that?   

 
• မင္းဘာလ့ို ရယ္ေနတာလဲ? 
• Why are you laughing?   

 
• မင္းဘာလ့ို မသြားတာလဲ? 
• Why aren't you going?   

 
• မင္းဘာလ့ို ဟုိဟာ လုပ္တာလဲ? 
• Why did you do that? 

 
• တခုခုဆုိယားတတ္သလား? 
• Are you allergic to anything?   

 
• အဆင္သင့္ျဖစ္ျပီလား? 
• Are you ready?   
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• ေခၚပါ။ 
• Call me.   

 
• ကႊ်န္ေတာ့့္ကုိ ပန္းပုိ့သလား? 
• Did you send me flowers?   

 
• ဘတ္ထရီေရာင္းသလား? 
• Do you sell batteries?   

 
• ဂရုမစိုက္ဘူး။ 
• I don't care.   

 
• လက္ေလွ်ာ့လုိက္ျပီ 
• I give up.   

 
• မေတာ့္တဆ မွဳမွာပါသြားတယ္။ 
• I got in an accident.   

 
• အေအးမိတယ္။ 
• I have a cold.     

 
• ဒီကိတ္မုန့္ ကုိ ငါလုပ္တာ။ 
• I made this cake.   

 
• လုပ္စရာ အမ်ားၾကီးက်န္ေသးတယ္။ 
• I still have a lot to do.   

 
• မဆုံးျဖတ္ရေသးဘူး။ 
• I still haven't decided.   

 
• ကေက်ာင္းဆရာပါ။ 
• I'm a teacher.   

 
• ကိုယ္ပိုင္အလုပ္လုပ္တယ္။ 
• I'm self-employed.   
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• ရာသီဥတုေပၚမူတည္တယ္။ 
• It depends on the weather.   

 
• ဒီေန့ အရမ္းခ်မ္းတယ္။ 
• It's very cold today.   

 
• ငါ့ အထုပ္ ေပ်ာက္ေနေသးတယ္။ 
• My luggage is missing.   

 
• ငါ့ အစာအိမ္ နာတယ္။ 
• My stomach hurts.   

 
• ငါ့ လည္ေခ်ာင္း ကဲႊေနတယ္။ 
• My throat is sore.   

 
• ငါ့ နာရီ အခုိးခံရတယ္။ 
• My watch has been stolen.   

 
• ဒီေဆးေသာက္ပါ။ 
• Take this medicine.   

 
• မေတာ့္တဆမွဳက လမ္းဆုံလမ္းခြမွာ ျဖစ္တာ။ 
• The accident happened at the intersection.   

 
• ကားမေတာ္တဆမွဳ ျဖစ္သြားတယ္။ 
• There has been a car accident.   

 
• ယူအက္စ္ ေဒၚလာ ဘယ္မွာလဲ ရမလဲ? 
• Where can I exchange U.S. dollars?   

 
• မင္းေရာ? 
• And you?   

 
• တျခားရွိေသးလား? 
• Anything else?   
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• အတူတူပလဲား? 
• Are they the same?   

 
• ေၾကာက္သလား? 
• Are you afraid?   

 
• သူတုိ့ မဂၤလာေဆာင္သြားမွာလား? 
• Are you going to attend their wedding?   

 
• အိမ္ေထာင္ရိွသလား? 
• Are you married?   

 
• အဆင္ေျပသလား? 
• Are you okay?   

 
• ေနမေကာင္းဘူးလား? 
• Are you sick?     

 
• ေငြနနဲဲ ေခ်းလုိ့ရမလား? 
• Can I borrow some money?   

 
• ကေက်းဇူးျပဳုျပီး ဘီလ္ ရမလား? 
• Can I have the bill please?   

 
• ေနာက္မွ ျပန္ေခၚလ့ို ရမလား? 
• Can you call back later?   

 
• ေနာက္မွ ကြ် န္ေတာ့့္ ကုိ ျပန္ေခၚလ့ို ရမလား? 
• Can you call me back later?   

 
• ဒီဟာကို သယ္ေပးလုိ့ရမလား? 
• Can you carry this for me?   

 
• ဒီဟာကို ျပင္နုိင္မလား? 
• Can you fix this?   
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• ဥပမာေပးလ့ို ရမလား? 
• Can you give me an example?   

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီး က်ယ္က်ယ္ေျပာေပးနိုင္မလား? 
• Can you speak louder please?   

 
• ေရကူး တတ္သလား? 
• Can you swim?   

 
• ယူအက္စ္ ေဒၚလာ လက္ခံသလား? 
• Do you accept U.S. Dollars?   

 
• မိန္းကေလး သူငယ္ခ်င္းရိွသလား? 
• Do you have a girlfriend?   

 
• ျပသနာရွိသလား? 
• Do you have a problem?   

 
• ခ်ိန္းထားတာ ရွိသလား? 
• Do you have an appointment?   

 
• ၾကားရသလား? 
• Do you hear that?     

 
• ဘာကုိဆုိလိုတာလဲ သိသလား? 
• Do you know what this means?     

 
• အလုပ္လုပ္ေဖာ္ေတြြကုိ ၾကိဳက္္သလား? 
• Do you like your co-workers?   

 
• ဘာထပ္လိုေသးလဲ? 
• Do you need anything else?   

 
• နားလည္သလား? 
• Do you understand?   
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• သူ ေက်ာင္းကို ၾကိဳက္္သလား? 
• Does he like the school?   

 
• ေဖာင္တိန္ေပးပါ။ 
• Give me the pen.   

 
• မင္းဘယ္လိုသိသလဲ? 
• How do you know?   

 
• သူမ ဘယ္လိုလဲ? 
• How is she?       

 
• တစ္ေယာက္ေယာက္ လာအံုးမွာ လား? 
• Is anyone else coming?   

 
• အကုန္ အိုေကလား? 
• Is everything ok?    

 
• ပူလား? 
• Is it hot?   

 
• မုိးရႊာေနလား? 
• Is it raining?   

 
• ေစ်းေပါတာရွိေသးလား? 
• Is there anything cheaper?   

 
• မင္း ရ့ဲသား ဒီမွာလား? 
• Is your son here?   

 
• ငါ ေစာင့္ရမွာလား? 
• Should I wait?   

 
• အၾကီးလား၊ အေသးလား? 
• The big one or the small one?   
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• ကားေတြက အေမရိကန္လုပ္ေတြ။ 
• The cars are American.   

 
• ျပသနာ ရိွသလား? 
• Were there any problems?   

 
• မင္း ဘာလုပ္ေနတာလဲ? 
• What are you doing?   

 
• မင္း ဘာစဉ္းစားေနတာလဲ? 
• What are you thinking about?   

 
• မင္းတုိ့ ၂ ေယာက္ဘာေျပာေနၾကတာလဲ? 
• What are you two talking about?   

 
• မေန့ည က မင္း ဘာလုပ္လဲ? 
• What did you do last night?   

 
• မေန့က မင္း ဘာလုပ္လဲ? 
• What did you do yesterday?   

 
• မင္းဘယ္လိုလဲ? 
• What did you think?   

 
• သူတုိ့ ဘာ ကုိ ေလ့လာေနၾကလဲ? 
• What do they study?   

 
• ဘာရိွလဲ? 
• What do you have?   

 
• ဘယ္လုိထင္လဲ? 
• What do you think?   

 
• ဘာျဖစ္တာလဲ? 
• What happened?   
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• ဘာလဲ? 
• What is it?   

 
• အဲဒါ ဘာလဲ? 
• What is that?   

 
• ဘာ ၀တ္ရမလဲ? 
• What should I wear?   

 
• ဒီထဲမွာ ဘာ လဲ? 
• What's in it?     

 
• ဘာလဲ? 
• What's this?   

 
• ဘာလဲ? 
• What's up?   

 
• မင္း ဘယ္ကလဲ? 
• Where are you from?    

 
• စပက္ဂတီ နဲ့ ၾကက္သား ဆလပ္ ဘယ္ဟာပိုေကာင္းလဲ? 
• Which is better, the spaghetti or chicken salad?   

 
• ဘယ္တစ္ခု ကုိ အလုိရွိလဲ? 
• Which one do you want?   

 
• ဘယ္တစ္ခု က ေစ်းပုိေပါလ?ဲ 
• Which one is cheaper?   

 
• ဘယ္တစ္ခု က အေကာင္းဆုံးလဲ? 
• Which one is the best?   

 
• သူဘယ္ကေ်ာင္းတက္လဲ? 
• Which school does he go to?   
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• သူတုိ့ကဘယ္သူလဲ? 
• Who are they?   

 
• မင္း ဘယ္သူ့ ကုိ ရွာေနတာလဲ? 
• Who are you looking for?   

 
• ဘယ္သူလဲ? (ဖုန္းေခၚတဲ့လူကို စံုစမ္းျခင္း) 
• Who is it?   

 
• မင္း ကို ဒီဟာ ဘယ္သူသင္တာလဲ? 
• Who taught you that?   

 
• ဘယ္သူေခၚတာလဲ? 
• Who's calling?    

 
• မင္းဘာလ့ို ဟုိဟာ ေျပာတာလဲ? 
• Why did you say that?   

 
• ငါ့ ကုိ ေက်းဇူးျပဳုျပီးဆား ေပးလုိ့ ရမလား? 
• Will you pass me the salt please?   

 
• ငါ့ ကုိ ေက်းဇူးျပဳုျပီး ဒီဟာ ကားထဲ ထဲ့ေပးလ့ို ရမလား? 
• Will you put this in the car for me?   

 
• ငါ့ ကုိ ဖုန္းျပန္ေခၚပါ လုိ့ ေက်းဇူးျပဳုျပီးသူ့ကုိ ေျပာေပးလုိ့ရမလား? 
• Would you ask him to call me back please?   

 
• ဟုတ္ကဲ့။ 
• Yes.   

 
• မင္း မွာတကယ္ ေကာင္းတ့ဲ ကားရွိတာပဲ။ 
• You have a very nice car.   

 
• မင္း က ငါ့ညီမ န့ဲတူတယ္။ 
• You look like my sister.   
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• တစ္ေယာက္ေယာက္ကုိ ေစာင့္ေနတာလား? 
• Are you waiting for someone?   

 
• ဒီေန့အလုပ္လုပ္မွာလား? 
• Are you working today?   

 
• ရွပ္အင္္က ၤ် ီကုိ ကေက်းဇူးျပဳုျပီးယူလာေပးပါ။ 
• Bring me my shirt please.   

 
• တီဗီၾကည့္ရတာ ကုိ ၾကိဳက္္သလား? 
• Do you like to watch TV?   

 
• အလုပ္ရွင္ ကို ၾကိဳက္္သလား? 
• Do you like your boss?   

 
• စာက်က္လ့ိုျပီးျပီလား? 
• Have you finished studying?   

 
• သူ နယူးေရာက္က ကြန္ျပဴတာ ကုမၸဏီမွာ အလုပ္လုပ္တယ္။ 
• He works at a computer company in New York.   

 
• သူ က အင္္ဂ်င္နီယာ။ 
• He's an Engineer.   

 
• သူ အရမ္း အလုပ္ၾကိဳးစားတယ္။ 
• He's very hard working.    

 
• ပုိက္ဆံ ဘယ္ေလာက္ရွိလဲ? 
• How much money do you have?   

 
• ခရီး က ဘယ္လုိလဲ? 
• How was the trip?   

 
• ရာသီဥတု ဘယ္လိုလဲ? 
• How's the weather?   
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• ေမ့သြားတယ္။ 
• I forget.   

 
• ၀ယ္စရာေတြ အမ်ားၾကီးက်န္ေသးတယ္။ 
• I still have a lot of things to buy.   

 
• ေကာင္းပါတယ္။ 
• I'm good.   

 
• အဆင္သင့္ပဲ။ 
• I'm ready.   

 
• ျမင္ဖူးတယ္။ 
• I've seen it.   

 
• အလုပ္အတြက္ဘာလုပ္သလဲ? 
• What do you do for work?   

 
• မင္းမိဘေတြ႕ဘာအလုပ္လုပ္သလဲ? 
• What do your parents do for work?   

 
• သူ ဘာအလုပ္လုပ္သလဲ? 
• What does he do for work?   

 
• မင္းအေဖ ဘာအလုပ္လုပ္သလဲ? 
• What does your father do for work?     

 
• ဘာကိစၥလဲ? 
• What's the matter?              
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အခန္းအခန္းအခန္းအခန္း((((၂၂၂၂))))    
    
    
    
ေနရာ၊လမ္းညႊန္၊ေနထုိင္ျခင္းေနရာ၊လမ္းညႊန္၊ေနထုိင္ျခင္းေနရာ၊လမ္းညႊန္၊ေနထုိင္ျခင္းေနရာ၊လမ္းညႊန္၊ေနထုိင္ျခင္း    အတြက္အသုံးမ်ားေသာအတြက္အသုံးမ်ားေသာအတြက္အသုံးမ်ားေသာအတြက္အသုံးမ်ားေသာ    စကားေျပာမ်ားစကားေျပာမ်ားစကားေျပာမ်ားစကားေျပာမ်ား    
 

• စာတုိက္နွင့္ လမ္းတဖက္တခ်က္။ 
• Across from the post office.   

 
• ၅ လမ္းမွာ။ 
• At 5th street.  

 
• ဘတ္စ္ကားဂိတ္ကိုပုိ့ေပးမယ္။ 
• I'll take you to the bus stop. 

 
• ၂ မိုင္ထက္ပိုရွည္တယ္။ 
• It's longer than 2 miles. 

 
• ဒီေနရာမွာ။ 
• Right here.   

 
• ဟိုေနရာမွာ။ 
• Right there. 

 
• စာအုပ္က စားပဲြ ရဲ့ ေအာက္မွာ။ 
• The book is under the table.   

 
• မင္းပစၥည္းေတြအားလုံး ဒီမွာ။ 
• Your things are all here. 

 
• ေကာင္းေသာ ခရီးစဉ္ျဖစ္ပါေစ။ 
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• Have a good trip.  
 

• ဒီလမ္းက နယူးေယာက္ကို သြားသလား? 
• Does this road go to New York?  

 
• ဒီကေန ဟုိကုိ။ 
• From here to there.   

 
• တည့္တည့္သြားပါ။ 
• Go straight ahead.   

 
• ေရာက္ျပီ လား? 
• Have you arrived?   

 
• ေဘာ့စ္တြန္ကို ေရာက္ဖူးလား? 
• Have you been to Boston?   

 
• အဲဒီကုိ ဘယ္လုိ သြားရမလဲ? 
• How do I get there?   

 
• ဒင္နီရယ္လမ္းကို ဘယ္လုိ သြားရမလဲ? 
• How do I get to Daniel Street?   

 
• အေမရိကန္ သံရုံးကုိ ဘယ္လို သြားရမလဲ? 
• How do I get to the American Embassy?  

 
• တစ္လမ္း လား၊ အသြား အျပန္လား? 
• One way or round trip?  

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပဳီး ေလဆိပ္ကို ပုိ့ေပးပါ။ 
• Please take me to the airport.   

 
• အဲဒီ လမ္း။ 
• That way. 

 
• လွည့္လိုက္။ 
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• Turn around.   
 

• ဘယ္ဘက္လွည့္။ 
• Turn left.   

 
• ညာဘက္လွည့္။ 
• Turn right.  

 
• ဘယ္မွာ စာပ့ို ရမလဲ? 
• Where can I mail this?   

 
• သူမ ဘယ္က လဲ? 
• Where is she from?   

 
• အိမ္သာ ဘယ္မွာလဲ? 
• Where is the bathroom?  

 
• ၅ လမ္းက စားေသာက္ဆုိင္မွာ စားခ်င္တယ္။ 
• I'd like to eat at 5th street restaurant. 

 
• လက္မွတ္ ဘယ္မွာ ၀ယ္ရမလဲ? 
• Where can I buy tickets?   

 
• မင္း ဘယ္မွာေတြ႕ခ်င္လဲ? 
• Where would you like to meet?  

 
• ေကာင္းတ့ဲ စားေသာက္ဆိုင္ ကို ေျပာေပးနိုင္မလား? 
• Can you recommend a good restaurant? 

 
• သူ ေဘာ့စ္တြန္ တက္ကၠသုိလ္မွာ စာသင္တယ္။ 
• He studies at Boston University.   

 
• ဒီမွာပါ။ 
• Here it is.   

 
• ဒီမွာ မင္း အတြက္။ 
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• Here you are.   
 

• သူ မီးဖုိထမဲွာ။ 
• He's in the kitchen.   

 
• ခ်ီကာဂုိ ကု ိဘယ္ေလာက္ေ၀းသလဲ? 
• How far is it to Chicago?   

 
• ဘယ္ေလာက္ေ၀းသလဲ? 
• How far is it?   

 
• ပင္ဆယ္ ေဗးနီးယားကို ဘယ္နွစ္မိုင္လဲ? 
• How many miles is it to Pennsylvania? 

 
• စူပါမတ္ကတ္ နားမွာ။ 
• It's near the Supermarket.  

 
• ၇ လမ္းမွာ။ 
• It's on 7th street.  

 
• ငါ့ အိမ္က ဘဏ္နဲ့ နီးတယ္။ 
• My house is close to the bank.   

 
• ဘဏ္နားမွာ။ 
• Near the bank.   

 
• ဘယ္ဘက္မွာ။ 
• On the left.   

 
• ညာဘက္မွာ။ 
• On the right.   

 
• ၂ ထပ္မွာ။ 
• On the second floor.   

 
• ဟိုတယ္ အျပင္ဘက္မွာ။ 
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• Outside the hotel.   
 

• ဒီဘက္မွာ။ 
• Over here.   

 
• ဟိုဘက္မွာ။ 
• Over there.   

 
• စာအုပ္က စားပဲြေနာက္မွာ။ 
• The book is behind the table.   

 
• စာအုပ္က စားပဲြ အရေရွ႕မွာ။ 
• The book is in front of the table.   

 
• စာအုပ္က စားပဲြနားမွာ။ 
• The book is near the table.   

 
• စာအုပ္က စားပဲြေဘးမွာ။ 
• The book is next to the table.   

 
• စာအုပ္က စားပဲြ ရဲ့ အေပၚဆုံးမွာ။ 
• The book is on top of the table.   

 
• စားပဲြေပၚမွာ စာအုပ္အခ့်ိုရိွတယ္။ 
• There are some books on the table.   

 
• စားပဲြေအာက္မွာ စာအုပ္တစ္အုပ္ရိွတယ္။ 
• There's a book under the table.  

 
• စာတုိက္ ရွာေနတာ။ 
• I'm looking for the post office.  

 
• လိပ္စာက ဘာလဲ? 
• What's the address?   

 
• မင္း ဘယ္လဲ? 
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• Where are you going?   
 

• အဲဒါ ဘယ္မွာလဲ? 
• Where is it?   

 
• မင္း ဘယ္သြားခ်င္လဲ? 
• Where would you like to go?  

 
• စတိုးဆုိင္သြားခ်င္တယ္။ 
• I'd like to go to the store. 

 
• ဒီဟာ ကုိ အေမရိကား ကုိ ပုိ့ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to send this to America.  

 
• မင္းလိပ္စာ ဘာလဲ? 
• What's your address? 

 
• ေဆးရံု ကို ဘယ္မွာ ရွာရမလဲ? 
• Where can I find a hospital?   

 
• အနီးဆံုး စားေသာက္ဆိုင္ က ဘယ္မွာလဲ? 
• Where's the closest restaurant?   

 
• ေဆးဆုိင္ ဘယ္မွာလဲ? 
• Where's the pharmacy? 

 
• ငါ့ ကုိ အိမ္ကုိ ပ့ိုေပးလ့ို ရမလား? 
• Will you take me home?  

 
• ၅ လမ္းမွာ။ 
• At 5th street. 

 
• အျပင္သြားဖ့ို အဆင္သင့္ပဲ။ 
• I'm getting ready to go out. 

 
• ဒီမွာ။ 
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• It's here.   
 

• ဟိုမွာ။ 
• It's there.  

 
• တည့္တည့္သြား။ 
• Go Straige 

 
• ေထာင့္မွာ ဘယ္ကုိခ်ိဳး။ 
• Turn Left at the corner 

 
• ေဆးလိပ္မေသာက္ရ အခန္းလုိခ်င္တယ္။ 
• I'd like a non-smoking room.   

 
• ေက်းဇူးျပဳု၍ အိပ္ယာ ၂ ခု နဲ့ အခန္းလိုခ်င္တယ္။ 
• I'd like a room with two beds please.   

 
• အခန္းလိုခ်င္တယ္။ 
• I'd like a room.   

 
• ျမိဳ႕ထမွဲာ နုိက္ကလပ္ ရိွလား? 
• Is there a nightclub in town?   

 
• ဟိုတယ္ မွာ စားေသာက္ဆိုင္ရွိလား? 
• Is there a restaurant in the hotel?   

 
• ဒီ အနီးအနားမွာ စတုိးဆုိင္ရိွလား? 
• Is there a store near here?   

 
• ေတာ့င္းပန္ပါတယ္၊ ငါတုိ့ မွာ ေနရာလြတ္ မရိွပါဘူး။ 
• Sorry, we don't have any vacancies.   

 
• မာရီေရာ့ ဟိုတယ္ ကုိ ေခၚသြားပါ။ 
• Take me to the Marriott Hotel.  

 
• ေလဆိပ္ ဘယ္မွာလဲ? 
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• Where is the airport?   
 

• စာတုိက္ပံုး ဘယ္မွာလဲ? 
• Where's the mail box? 

 
• ဒီမွာ တစ္ေယာက္ထလဲား? 
• Are you here alone?  

 
• အဲဒီကုိ မေရာက္ဖူးဘူး။ 
• I haven't been there. 

 
• ျပဳုတင္းေပါက္နားမွာ စားပြဲလုိခ်င္တယ္။ 
• I'd like a table near the window.   

 
• အေမရိက ကို ေခၚခ်င္တယ္။ 
• I'd like to call the United States.  

 
• ေရခဲေသတၱာထဲမွာ ပန္းသီးအခ်ိုဳ႕ရိွတယ္။ 
• There are some apples in the refrigerator.   

 
• ဒီနားမွာ စားေသာက္ဆိုင္တစ္ဆုိင္ ရွိတယ္။ 
• There's a restaurant near here.   

 
• ဟိုဘက္မွာ စားေသာက္ဆုိင္တစ္ဆိုင္ ရိွတယ္၊ ဒါေပမယ့္ သိပ္ေကာင္းတယ္ လ့ို မထင္ဘူး။ 
• There's a restaurant over there, but I don't think it's very good.  

 
• ဖေလာ္ရီဒါကို ခဏခဏ သြားျဖစ္သလား? 
• Do you go to Florida often? 

 
• အကိုက ကယ္လီဖိုးနီးယားကို ေရာက္ဘူးလား? 
• Has your brother been to California? 

 
• မင္း ေယာက္်ားက ေဘာ့စ္တြန္က လား? 
• Is your husband also from Boston? 

 
• ငါ့ သမီးက ဒီမွာ။ 
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• My daughter is here.   
 

• ငါ့ အေဖက အဲဒီ ေရာက္ခဲ့တယ္။ 
• My father has been there.  

 
• ငါတုိ့ ကေလးေတြ႕က အေမရိကားမွာ။ 
• Our children are in America. 

 
• ဘယ္ကေက်ာင္းတက္ခဲ့သလဲ? 
• What school did you go to? 

 
• ဘယ္သြားခဲ့လဲ? 
• Where did you go?   

 
• မင္း ဘယ္မွာ အဂၤလိပ္စာ ေလ့လာခဲ့လဲ? 
• Where did you learn English?   

 
• ဒီမွာ မလုပ္ခင္ မင္း ဘယ္မွာ လုပ္ခ့ဲလဲ? 
• Where did you work before you worked here?   

 
• ဘယ္မွာ ေနလဲ? 
• Where do you live?  

 
• မင္း ဘယ္မွာလဲ? 
• Where were you? 

 
• ရုပ္ရွင္သြား ခ်င္သလား? 
• Do you want to go to the movies?  

 
• ဘဏ္ကေ၀းလား? 
• Is the bank far?   

 
• အနီးအနားမွာ ရုပ္ရွင္ရံု ရွိလား? 
• Is there a movie theater nearby?  

 
• သူမ ဘယ္မွာလဲ သိသလား? 
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• Do you know where she is? 
 

• အိမ္သြားခ်င္တယ္။ 
• I'd like to go home.   

 
• ေစ်း၀ယ္သြားခ်င္တယ္။ 
• I'd like to go shopping.  

 
• ဟိုတယ္ ေရွ႕မွာ ေတြ႕ၾကရေအာင္။ 
• Let's meet in front of the hotel. 

 
• ကားထဲမွာ တစ္ခု ရိွတယ္။ 
• I have one in my car. 

 
• ဘယ္မွာအလုပ္လုပ္လဲ? 
• Where do you work?   

 
• အနီးဆံုး ေဆးရုံက ဘယ္မွာလဲ? 
• Where's the nearest hospital?   

 
• စာတုိက္ က ဘယ္မွာလဲ? 
• Where's the post office? 

 
• ဘဏ္ရဲ့ေနာက္မွာ။ 
• Behind the bank. 

 
• ရံုးမွာ ခ်ိန္းထားတာ ရွိသလား? 
• Do you have an appointment at Office? 

 
• မားရိေရာ့ ဟုိတယ္ ကို ဘယ္လိုသြားရသလဲသိသလား? 
• Do you know how to get to the Marriott Hotel? 

 
• တက္ကၠစီ ဘယ္မွာ ရနိုင္သလဲ သိသလား? 
• Do you know where I can get a taxi?   

 
• မ်က္မွန္ ဘယ္မွာ လဲ သိသလား? 
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• Do you know where my glasses are? 
 

• အျပင္ မွာ ေအးလား? 
• Is it cold outside?   

 
• ဒီကေန ေ၀းလား? 
• Is it far from here?  

 
• မေန့ည က မင္း စာၾကည့္တိုက္မွာလား? 
• Were you at the library last night?  

 
• ဘယ္မွာ ကားငွားရမလဲ? 
• Where can I rent a car?   

 
• ဘယ္မွာ ျဖစ္သြားတာလဲ? 
• Where did it happen?   

 
• မင္း ဘယ္မွာ ေလ့လာခ့ဲလဲ? 
• Where did you learn it?   

 
• သူဘယ္ကလဲ? 
• Where is he from?   

 
• သူဘယ္မွာလဲ? 
• Where is he?  

 
• ဟိုဘက္ က လူက ဘယ္သူလဲ? 
• Who's that man over there? 

 
• မင္း ဘယ္မွာထားခဲ့လဲ? 
• Where did you put it?   

 
• ဘယ္သြားခ်င္လဲ? 
• Where do you want to go? 
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အခန္းအခန္းအခန္းအခန္း((((၃၃၃၃))))    

    
    
    

အခ်ိန္အခ်ိန္အခ်ိန္အခ်ိန္    ႏွင့္ပတ္သက္ေသာႏွင့္ပတ္သက္ေသာႏွင့္ပတ္သက္ေသာႏွင့္ပတ္သက္ေသာ    အသုံးမ်ားသည့္အသုံးမ်ားသည့္အသုံးမ်ားသည့္အသုံးမ်ားသည့္    စကားေျပာမ်ားစကားေျပာမ်ားစကားေျပာမ်ားစကားေျပာမ်ား    
 

• ေကာင္းေသာ ညေနခင္းပါ။ 
• Good afternoon.   

 
• ေကာင္းေသာ ညေနခင္းပါ၊ လူၾကီးမင္း။ 
• Good evening sir.   

 
• ကံေကာင္းပါေစ။ 
• Good Luck.   

 
• ေကာင္းေသာ နံနက္ခင္းပါ။ 
• Good morning.  

 
• ေကာင္းေသာ ညေနခင္းပါ။ 
• Good afternoon.  

 
• လြန္စြာေကာင္းတယ္။ 
• Great.   

 
• ေပ်ာ္္ရႊင္ေသာ မေမြးေန့ျဖစ္ပါေစ။ 
• Happy Birthday.    

 
• အေတာ့ၾကာခဲ့ျပီ။ 
• A long time ago.  

 
• တေန့လံုး။ 
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• All day.  
 

• ညေနလာၾကမွာလား? 
• Are they coming this evening?  

 
• ဒီညေနလာမွာလား? 
• Are you coming this evening?   

 
• ဒီည အားလား? 
• Are you free tonight?  

 
• ဒီေန့အလုပ္လုပ္မွာလား? 
• Are you working today?   

 
• မနက္ျဖစ္ အလုပ္လုပ္မွာလား? 
• Are you working Tomorrow?   

 
• ကေလးေတြမင္းနဲ့ အတူတူလား? 
• Are your children with you?   

 
• အျမန္ဆံုး။ 
• As soon as possible.   

 
• ညေန ၃ နာရီမွာ။ 
• At 3 o'clock in the afternoon.   

 
• ၃ နာရီမွာ။ 
• At 3 o'clock.    

 
• ညေန ၇ နာရီမွာ။ 
• At 7 o'clock at night.   

 
• မနက္ ၇ နာရီမွာ။ 
• At 7 o'clock in the morning.   

 
• ဘယ္အခ်ိန္တုန္းက ျဖစ္သြားတာလဲ? 
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• At what time did it happen?   
 

• ဘယ္အခ်ိန္လဲ? 
• At what time? 

 
• အလုပ္ က ၆ နာရီသိမ္းတယ္။ 
• I get off of work at 6. 

 
• ဒီေရာက္ေနတာ ၂ ရက္ရွိျပီ 
• I've been here for two days.   

 
• ခဏပါ။ 
• Just a moment. 

 
• ေနာက္မွေတြ႕မယ္။ 
• See you later.   

 
• မနက္ျဖန္မွ ေတြ႕မယ္။ 
• See you tomorrow.   

 
• ဒီည ေတြ႕မယ္။ 
• See you tonight. 

 
• ဘယ္အခ်ိန္လဲ? 
• At what time?   

 
• အခုခ်က္ခ်င္းလာခ့ဲမယ္။ 
• I'm coming right now.   

 
• ၄ ရက္ အတြင္းအိမ္ျပန္မယ္။ 
• I'm going home in four days.  

 
• မနက္ျဖန္သြားေတြ႕မယ္။ 
• I'm leaving Tomorrow. 

 
• ေနာက္တပတ္ ဗုဒၶဟူးေန့ အတြက္ ခ်ိန္းဆုိလ့ိုရမလား? 
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• Can I make an appointment for next Wednesday?  
 

• ကားန့ဲဆို ဘယ္ေလာက္ၾကာသလဲ? 
• How long does it take by car?   

 
• ေဂ်ာ္ဂ်ီယာကို ဘယ္ေလာက္ၾကာသလဲ? 
• How long does it take to get to Georgia?   

 
• ေလယာဉ္စီးခ်ိန္ ဘယ္ေလာက္ၾကာသလဲ? 
• How long is the flight?  

 
• ေလယာဉ္ ညေန ၅:၃၀ ထြက္္မယ္။ 
• The plane departs at 5:30P.   

 
• သူတုိ့ မေန့က ေရာက္တယ္။ 
• They arrived yesterday.  

 
• ဘတ္စကားမွတ္တိုင္ ကို ဘယ္အခ်ိန္သြားမလဲ? 
• What time are you going to the bus station?   

 
• သယ္တုန္းက ျဖစ္တာလဲ? 
• When did this happen?   

 
• ေဘာ့စ္တြန္ကို ဘယ္တုန္း ကေရာက္တာလဲ? 
• When did you arrive in Boston?   

 
• ငါတုိ့ ဘယ္တုန္းကေရာက္တာလဲ? 
• When do we arrive?   

 
• ငါတုိ့ ဘယ္အခ်ိန္ သြားမလဲ? 
• When do we leave?   

 
• သူ ဘယ္တုန္းက ေရာက္သလဲ? 
• When does he arrive?   

 
• ဘယ္တုန္းက ေရာက္တာလဲ? 
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• When does it arrive?   
 

• ဘဏ္ ဘယ္အခ်ိန္ ဖြင့္သလဲ? 
• When does the bank open?   

 
• ဘတ္စကား ဘယ္အခ်ိန္ ထြက္္သလဲ? 
• When does the bus leave?  

 
• ည ၁၁:၃၀။ 
• It's 11:30pm.   

 
• ၉ နာရီ ၁၅။ 
• It's is a quarter past nine. 

 
• ၁၁ နာရီ ခြဲ။ 
• It's half past 11. 

 
• ခ်က္ခ်င္းျပန္လာခဲ့မယ္။ 
• I'll be right back.   

 
• ခဏေနျပန္ေခၚမယ္။ 
• I'll call back later.   

 
• ေသာၾကာေန့ေခၚလိုက္မယ္။ 
• I'll call you on Friday.  

 
• လြန္ခ့ဲတဲ့ ၁၁ ရက္ တုန္းက 
• 11 days ago.   

 
• ၂ နာရီ။ 
• 2 hours.   

 
• မေတြ႕တာၾကာခ့ဲျပီ။ 
• A long time ago.   

 
• တေန႕လုံး။ 
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• All day.   
 

• ညေနလာက်မွာလား? 
• Are they coming this evening?  

 
• အျမန္ဆံုး။ 
• As soon as possible.   

 
• ညေန ၃ နာရီမွာ။ 
• At 3 o'clock in the afternoon. 

 
• ညေန ၇ နာရီမွာ။ 
• At 7 o'clock at night.   

 
• မနက္ ၇ နာရီမွာ။ 
• At 7 o'clock in the morning.   

 
• ဘယ္အခ်ိန္တုန္းက ျဖစ္သြားတာလဲ? 
• At what time did it happen? 

 
• ၁၁:၃၀ ျပန္ေရာက္မယ္လုိ့ ထင္သလား? 
• Do you think you'll be back by 11:30?   

 
• အပတ္စဉ္။ 
• Every week.   

 
• ေန့စဉ္ မနက္ ၆ နာရီ ထတယ္။ 
• Everyday I get up at 6AM.   

 
• သတ္တမ္းကုန္တဲ့ေန့။ 
• Expiration date.   

 
• ေစာင့္ေနတာ ၾကာျပီလား? 
• Have you been waiting long?   

 
• သူ မိနစ္ ၂၀ အတြင္းျပန္ေရာက္မယ္။ 
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• He'll be back in 20 minutes.   
 

• သ့ူမိသားစု မနက္ျဖန္လာမယ္။ 
• His family is coming tomorrow.   

 
• စေနေန့ဘယ္လုိလဲ? 
• How about Saturday?   

 
• ကယ္လီဖုိးနီးယားမွာ ဘယ္ေလာက္ေနမလဲ? 
• How long are you going to stay in California?   

 
• ဘယ္ေလာက္ေနမလဲ? 
• How long are you going to stay?   

 
• အခ်ိန္ ဘယ္ေလာကၾကာသလဲ? 
• How long will it take?  

 
• ဒီေန့ မိုး အရမ္းရြာတယ္။ 
• It rained very hard today.   

 
• ဒီညေန ခ်မ္းလိမ့္မယ္။ 
• It'll be cold this evening.     

 
• မနက္ ၆ နာရီ။ 
• It's 6AM.   

 
• ၈:၄၅။ 
• It's 8:45.   

 
• ၇ နာရီ မတ္တင္း။ 
• It's a quarter to 7.   

 
• ဒီေန့ နွင္းက်လိမ့္မယ္။ 
• It's going to snow today. 

 
• ဂြ်န္္ မနက္ျဖန္ အားလပ္ရက္သြားမယ္။ 
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• John is going on vacation tomorrow.   
 

• ေမြးေန့က ဪဂုတ္လ ၂၇ ရက္။ 
• My birthday is August 27th.   

 
• အခု လား၊ ေနာက္မွ လား? 
• Now or later?   

 
• ေအာက္တုိဘာ ၂၂ ရက္။ 
• October 22nd.   

 
• မင္းဘယ္ေတာ့လာမလဲ သူမ သိခ်င္ေနတယ္။ 
• She wants to know when you're coming.   

 
• တခါတေလ ည ၁၁ နာရီမွာ အိပ္ရာ၀င္ျပီး၊ တခါတေလ ၁၁:၃၀ မွာ အိပ္ရာ၀င္တယ္။ 
• Sometimes I go to sleep at 11PM, sometimes at 11:30PM.   

 
• တေန့လံုး။ 
• The whole day.   

 
• အခ်ိန္အမ်ားၾကီးရိွတယ္။ 
• There's plenty of time.   

 
• ငါတုိ့ ေနာက္ကေ်နျပီ။ 
• We're late.   

 
• သူတုိ့ ဘယ္ေတာ့လာၾကိဳမွာလဲ? 
• What day are they coming over?   

 
• သီတင္းပတ္ရဲ့ ဘယ္ေန့လဲ? 
• What day of the week is it?   

 
• ဒီေန့ ဘယ္ နွရက္လဲ? 
• What is today's date?   

 
• သူတုိ့ ဘယ္ အခ်ိန္ေရာက္မလဲ? 
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• What time are they arriving?   
 

• ဘယ္ အခ်ိန္ အိပ္ယာထသလဲ? 
• What time did you get up?   

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ အိပ္လဲ? 
• What time did you go to sleep?   

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ အိပ္ယာနိုးသလဲ? 
• What time did you wake up?   

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ ေရာက္မယ္လုိ့ထင္လဲ? 
• What time do you think you'll arrive?   

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ စလဲ? 
• What time does it start?   

 
• ဘယ္ အခ်ိန္လဲ? 
• What time is it?   

 
• မင္း ဘာ ဘာသာလဲ? 
• What's your religion?   

 
• သူတုိ့ ဘယ္ေတာ့လာၾကိဳမွာလဲ? 
• When are they coming?   

 
• မင္း ဘယ္ေတာ့့ ျပန္လာမွာလဲ? 
• When are you coming back?   

 
• မင္းသူငယ္ခ်င္း ကုိ ဘယ္ေတာ့့ သြားေခၚမွာလဲ? 
• When are you going to pick up your friend?   

 
• ဘယ္အခ်ိန္သြားမွာလဲ? 
• When are you leaving?   

 
• ဘယ္ ေတာ့့ ေရႊ႕မွာလဲ? 
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• When are you moving?   
 

• ငါ စတိုးဆိုင္ေရာက္တ့ဲအခ်ိန္၊ ပန္းသီးမရွိေတာ့့ဘူး။ 
• When I went to the store, they didn't have any apples.   

 
• ဖီလာဒယ္ဖီးယား ကုိ သြားမယ့္ ေနာက္ ဘတ္စ္ကား က ဘယ္အခ်ိန္လဲ? 
• When is the next bus to Philidalphia?   

 
• မင္းရဲ့ ေမြးေန့ က ဘယ္ေတာ့့လဲ? 
• When is your birthday?   

 
• မင္း အေမ နဲ့ ေနာက္ဆံုး စကားေျပာတာ ဘယ္တုန္းက လဲ? 
• When was the last time you talked to your mother?   

 
• သူ ဘယ္ေတာ့့ ျပန္လာမလဲ? 
• When will he be back?   

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ အဆင္သင့္ ျဖစ္မလဲ? 
• When will it be ready?   

 
• မင္း ဘယ္သြားမလုိ့လဲ? 
• Where are you going to go? 

 
• ဘယ္နွစ္ညလဲ? 
• For how many nights?   

 
• ဘယ္ေလာကၾကာၾကာ ေနမွာလဲ? 
• How long will you be staying? 

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ ထြက္္ရမလဲ? 
• What time is check out? 

 
• ဪဂုတ္လ ၂၅ ရက္။ 
• It's August 25th.   

 
• ဂြ်န္္လ ၃ ရက္။ 
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• June 3rd.  
 

• ဒီညေနလာမွာလား? 
• Are you coming this evening?   

 
• ဒီည အားလား? 
• Are you free tonight?  

 
• မေန႕က နွင္းက်သလား? 
• Did it snow yesterday? 

 
• ဒီမွာ ဘယ္ေလာကၾကာျပီလဲ? 
• How long have you been here?   

 
• အေမရိကားမွာ ဘယ္ေလာကၾကာျပီလဲ? 
• How long have you been in America?   

 
• ဒီမွာ ေနတာ ဘယ္ေလာကၾကာျပီလဲ? 
• How long have you lived here?  

 
• ေလာ့စ္အိမ္ဂ်လီးစ္ မွာ ေႏြဆုိရင္ လူေတြဘာလုပ္ၾကလဲ? 
• What do people usually do in the summer in Los Angeles? 

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ ရုပ္ရွင္စလဲ? 
• What time does the movie start? 

 
• ဘယ္ အခ်ိန္ စတိုးဆိုင္ ဖြင့္လဲ? 
• What time does the store open?   

 
• ေလယာဉ္ပ်ံဘယ္အခ်ိန္ ေရာက္သလဲ? 
• When does the plane arrive?  

 
• မိနစ္ ၃၀ အတြင္း။ 
• In 30 minutes. 

 
• ဒီမွာ အလုပ္လုပ္တာ ဘယ္ေလာက္ၾကာျပီလဲ? 
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• How long have you worked here?   
 

• တပတ္မွာ ဘယ္နွစ္နာရီ အလုပ္လုပ္သလဲ? 
• How many hours a week do you work?  

 
• ေန့စဉ္ ရုံးဘယ္ အခ်ိန္သြားလဲ? 
• What time do you go to work everyday? 

 
• မင္း ယူအက္စ္ ကုိ ဘယ္တုန္း က ေရာက္တာလဲ? 
• When do you arrive in the U.S.?   

 
• ရံုးကဘယ္အခ်ိန္ထြက္္မလဲ? 
• When do you get off work?    

    

    
    
    

အခန္းအခန္းအခန္းအခန္း((((၄၄၄၄))))    
    
    

ပမာဏႏွင့္ပတ္သက္ေသာပမာဏႏွင့္ပတ္သက္ေသာပမာဏႏွင့္ပတ္သက္ေသာပမာဏႏွင့္ပတ္သက္ေသာ    အသုံးမ်ားသည့္စကားေျပာမ်ားအသုံးမ်ားသည့္စကားေျပာမ်ားအသုံးမ်ားသည့္စကားေျပာမ်ားအသုံးမ်ားသည့္စကားေျပာမ်ား    
    

• အနည္းငယ္။ 
• A few.   

 
• နနဲဲ။ 
• A little.   

 
• တစ္ေၾကာင္းစာ လက္မွတ္။ 
• A one way ticket.   
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• အသြားအျပန္ လက္မွတ္။ 
• A round trip ticket.   

 
• ၃၀၀ ကီလုိမီတာခန့္။ 
• About 300 kilometers.  

 
• လုံေလာက္သလား? 
• Is that enough? 

 
• နနဲဲပါ။ 
• Just a little. 

 
• အဲဒါထက္ ပိုတယ္။ 
• More than that.  

 
• အဲဒါ လုံေလာက္ပါတယ္။ 
• That's enough. 

 
• အဲဒါ အရမ္းမ်ားတယ္။ 
• That's too many.   

 
• အဲဒါ အရမ္းမ်ားတယ္။ 
• That's too much. 

 
• ၁၁ ေဒၚလာ 
• 11 dollars.   

 
• ၅၂ ဆင့္ 
• 52 cents.   

 
• ပုိက္ဆံ ေလာက္ရ့ဲလား? 
• Do you have enough money? 

 
• ေစ်းေပါတာရွိေသးလား? 
• Do you have anything cheaper?  
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• ခရက္ဒစ္ကတ္ လက္ခံသလား? 
• Do you take credit cards? 

 
• အဲဒီနားဆဲြ ေတြက ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• How much are these earrings?   

 
• မင္းကုိေပးစရာဘယ္ေလာက္ရွိလဲ? 
• How much do I owe you?   

 
• တစ္ေန့ကို ဘယ္ေလာက္က်လဲ? 
• How much does it cost per day?   

 
• ဒီဟာဘယ္ေလာက္က်လဲ? 
• How much does this cost?   

 
• မီယာမီကုိ ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• How much is it to go to Miami?   

 
• ပုိက္ဆံ ဘယ္ေလာက္ရွာနိုင္လဲ? 
• How much money do you make? 

 
• ပုိက္ဆံ လံုး၀ မရိွဘူး။ 
• I don't have any money. 

 
• ေတာင္းပန္ပါတယ္၊ ငါတုိ့ ခရက္ဒစ္ကတ္ လက္မခံပါဘူး။ 
• Sorry, we don't accept credit cards.   

 
• ေတာင္းပန္ပါတယ္၊ ငါတုိ့ ေငြသားပဲ လက္ခံပါတယ္။ 
• Sorry, we only accept Cash.   

 
• အဲဒီ စားေသာက္ဆုိင္က ေစ်းမ ၾကီး ဘူး။ 
• That restaurant is not expensive.   

 
• အဲဒါ အရမ္းေစ်းၾကီးတယ္။ 
• That's too expensive.   
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• ဒီမွာ လူေတြအမ်ားၾကီး ပဲ။ 
• There are many people here.  

 
• သူတုိ့က တစ္ေန့ကုိ ၂၆ ေဒၚလာယူတယ္။ 
• They charge 26 dollars per day.   

 
• ေဒၚလာအတြက္ ေငြလဲ နုံွးက ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• What's the exchange rate for dollars? 

 
• ၅ ေဒၚလာထက္နဲပါတယ္။ 
• It's less than 5 dollars.   

 
• ၅ ေဒၚလာထက္ ပိုပါတယ္။ 
• It's more than 5 dollars. 

 
• မုိင္ ၂၀၀ ထက္ပိုတယ္။ 
• More than 200 miles. 

 
• ကေလး ၃ ေယာက္၊ မိန္းကေလး ၂ ေယာက္ န့ဲ ေယာက္်ားေလး ၁ ေယာက္။ 
• I have three children, two girls and one boy.  

 
• ေက်းဇူးျပဳု၍ ေရနဲနဲ လုိခ်င္တယ္။ 
• I'd like some water too, please.   

 
• ေက်းဇူးျပဳု၍ ေရတစ္ပုလင္း ၀ယ္ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to buy a bottle of water, please.   

 
• တခုခု ၀ယ္ခ်င္တယ္။ 
• I'd like to buy something.  

 
• ဘယ္ေလာက္က်မွာလဲ? 
• How much will it cost?   

 
• ပုိက္ဆံ လံုလုံေလာက္ေလာက္ မရိွဘူး။ 
• I don't have enough money.  
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• စုစုေပါင္း ဘယ္ေလာက္မ်ားလဲ? 
• How much altogether? 

 
• ၁၇ ေဒၚလာ။ 
• It's 17 dollars. 

 
• ေပါင္မုန္ ထပ္ရနိုင္မလား? 
• Can we have some more bread please?   

 
• ပုိက္ဆံရိွေသးလား? 
• Do you have any money?  

 
• တစ္ည ဘယ္ေလာက္လဲ? (ဟိုတယ္) 
• What's the charge per night? (Hotel)  

 
• ေစ်းေပါအုံးမလား? 
• Can it be cheaper? 

 
• ကေလးရွိေသးလား? 
• Do you have any children?   

 
• ဘယ္ေလာက္ေပးရသလဲ သိသလား? 
• Do you know how much it costs? 

 
• လူဘယ္နေွယာက္လဲ? (စားေသာက္ဆိုင္) 
• How many people?  

 
• ၅ ေဒၚလာပဲရွိတယ္။ 
• I only have 5 dollars.  

 
• ကေလး ဘယ္ႏွစ္ေယာက္ရွိသလဲ? 
• How many children do you have?   

 
• ဘာသာစကား ဘယ္နွစ္မ်ိုးေျပာသလဲ? 
• How many languages do you speak?   
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• မင္းမိသားစု မွာ လူဘယ္ႏွစ္ေယာက္ရွိလဲ? 
• How many people do you have in your family?   

 
• ဘယ္ေလာက္ဆို ၾကိဳက္လဲ? 
• How much would you like?   

 
• အသက္ဘယ္ေလာက္ရိွျပီလဲ? 
• How old are you?   

 
• ညီ၊အမ နွစ္ ေယာက္ရွိမယ္။ 
• I have two sisters.  

 
• အဂၤလိပ္စကား နည္းနည္း ေျပာတယ္။ 
• I speak a little English. 

 
• ၃၂ နွစ္။ 
• I'm 32.   

 
• ၆ ေပ ၂ လက္မ။ 
• I'm 6'2".   

 
• ငါက ဆိုဒ္ နံပါတ္ ၈။ 
• I'm a size 8.   

 
• အရမ္း ေစ်းမၾကီးဘူး။ 
• It's not very expensive.  

 
• ငါ ဒီကိုေရာက္တာ ပထမဆံုး အၾကိမ္ပဲ။ 
• This is the first time I've been here.  

 
• ငါတုိ့မွာ ေယာက္်ားေလး ၂ ေယာက္နဲ့ မိန္းကေလး ၁ ေယာက္ရွိတယ္။ 
• We have two boys and one girl. 

 
• အရပ္ဘယ္ေလာက္ရွည္လဲ? 
• How tall are you?  
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• ေက်းဇူးျပဳုျပီး ေရတခြက္ေလာက္ ရမလား? 
• Can I have a glass of water please? 

 
• ေက်းဇူးျပဳုျပီး အျပဳည့္ျဖည့္ေပးပါ။ (ဓါတ္ဆီဆုိင္) 
• Fill it up, please.  

 
• သူ အ၀တ္သစ္ တခ်ိဳ႕လိုတယ္။ 
• He needs some new clothes.   

 
• ဟိုဟာ ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• How much is that?   

 
• ဒီဟာ ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• How much is this? 

 
• အရမ္း မေ၀းဘူး။ 
• It's not too far. 

 
• စာအုပ္ေတြက ေစ်းၾကီးတယ္။ 
• The books are expensive. 

 
• ေငြလဲ နုံွးက ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• What's the exchange rate? 

 
• ဘယ္ေလာက္ရွည္သလဲ? 
• How long is it?   

 
• ဘယ္ေလာက္မ်ားလဲ? 
• How many?   

 
• ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• How much is it?   

 
• လုပ္စရာ အမ်ားၾကီးရိွတယ္။ 
• I have a lot of things to do. 
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• အပူခ်ိန္ ဘယ္ေလာက္လဲ? 
• What's the temperature? 

 
• တစ္နာရီ ၆ ေဒၚလာ။ 
• 6 dollars per hour. 

 
• ပုိက္ဆံ ဘယ္ေလာက္ရွိလဲ? 
• How much money do you have? 

    
    

 


